
Jorrit is een aanpakker

Het was voor Jorrit Lambers duidelijk dat hij iets in het groen ging doen. Zijn opleiding binnen 
Arbeidsmarktgericht van de Ambelt was daarop afgestemd. Toch loopt hij nu stage bij het 
melkveebedrijf van David Dijk in Zwolle. Een plek waar veel dingen dus nieuw voor hem zijn. 
Gelukkig maakt dat niks uit. Een beetje meer uitleg, een keertje vaker voordoen; voor David Dijk 
gaat het vooral om Jorrit.

Lees zijn verhaal op de volgende pagina...

Melkveehouderij Mts Dijk

‘Het is belangrijk om als bedrijf ook 
open te staan voor deze jongens, 
zodat ze kunnen uitzoeken wat ze 
willen en kunnen’



Meer weten?

Zie je net als David Dijk mogelijkheden om in jouw 

bedrijf samen te werken met (voormalige) pro- en 

vso-leerlingen? Of heb je een specifieke vraag? Neem 

dan vrijblijvend contact op via 

stagebegeleiders@ambelt.nl

“David legt alles op 
een fijne manier uit, 
rustig en duidelijk.”

Meer informatie op vsopro.nl/regiozwolle
vso•pro is een initiatief van de Sectorraad Praktijkonderwijs en de Sectorraad GO

Maak verbinding.
Vind elkaar

“Ik ging eerst voor het hovenierswerk, maar dat 
bleek het toch niet helemaal te zijn. Nu ben ik 
hier twee keer per week”, zegt Jorrit die sinds 
de zomer op de fiets richting de boerderij van 
David boven Zwolle peddelt. “En het bevalt me 
heel goed. Ik blijf het hele jaar, als David me wil 
hebben”, zegt hij lachend. Melkveehouder David 
Dijk: “Over een paar jaar moeten deze jongens 
echt aan het werk. Het is dus heel goed dat hij op 
tijd aangeeft als hij iets niet leuk vindt. Dat vind ik 
heel belangrijk voor hem. Een stage is een prima 
gelegenheid om goed uit te zoeken wat je echt 
wilt.”

Veel te bieden 
Met een beetje meer begeleiding hebben onze 
leerlingen van het voortgezet speciaal onderwijs 
heel veel te bieden. Het zijn echte aanpakkers 
en Jorrit is er daar een van. “Ik werk heel graag 
buiten en vind het ook leuk met de dieren. Het 
liefst zit ik hele dag op de trekker, ik heb er ook 
het rijbewijs voor. Ik heb wel wat meer tijd nodig 
om de werkzaamheden te doen, maar ik pik het 
hier wel makkelijk op. David legt alles op een fijne 
manier uit, rustig en duidelijk.”

David: “Het past wel bij mij, het begeleiden van 
de jongens die van het VSO komen. Ja, het kost 
natuurlijk wat meer tijd met Jorrit. Ik doe het 
rustig aan met hem, gooi hem niet direct voor 
de leeuwen en probeer de werkzaamheden zo 
duidelijk mogelijk uit te leggen. Maar nu hij steeds 
meer taken alleen aankan, levert me dat ook wat 
op in tijdwinst. Het is belangrijk om als bedrijf ook 

open te staan voor deze jongens, zodat ze kunnen 
uitzoeken wat ze willen en kunnen. En ik vind 
het gewoon gezellig met die jongens. ‘n Beetje 
kletsen over uitgaan en zo.”

Kansrijk beroep 
Een stage op een melkveehouderij is een mooie 
opstap voor Jorrit. De sector landbouw kent 
veel kansrijke beroepen, waaronder die van 
medewerker. “De bedrijven worden steeds groter 
en er zijn veel klussen, er zijn veel handen nodig”, 
zegt David. In sommige gebieden is het erg lastig 
om medewerkers te vinden, maar daar heeft 
David geen last van. “Bij mij zijn ze blijven hangen 
na hun stage.” 
Een mooie conclusie, die misschien ook voor Jorrit 
gaat gelden.


